
 

 

 

 

 

Hallgatói Fórum 
Jegyzőkönyv 

Megjelentek 
Ádám Domonkos, Bakondi Gábor, Balogh Emőke Adelin, Czövek Soma Attila, Hegyes József, Horváth 

Adrián Márk, Jekkel Patrik Balázs, Kálmán Zalán Zoltán, Mészáros Péter, Nagy Levente, Rajczi 

Barnabás, Rajtik Dóra Vivien, Sali Nóra, Sebők Bálint Imre, Serban Andrada Alexia, Sulc Dominika, 

Szalay Gergő, Szatmáry Zoltán, Szeles Sándor, Szkálosi Attila, Takács Dalma, Vas József László, Vashegyi 

András 

Kimentést kért 
Csiszár Alex Gergő, Varga Eszter  

Jegyzőkönyv 
Nagy Levente, a Fórum levezető elnöke megnyitja a Fórumot. Üdvözli a megjelenteket. Mivel nem 

jelent meg a hallgatók 5%-a, a Fórum nem határozatképes. Mindezek mellett a Fórum megtartásra 

kerül mivel nem szükséges határozatképesnek lenni az alábbi napirend kapcsán. 

Nagy Levente ismertette a Fórum napirendi pontjait: 

● A VIK HK által felkért, Fórum levezető elnökének elfogadása, 

● A VIK HK által felkért, Fórum jegyzőkönyvvezetőjének elfogadása, 

● A VIK HK éves beszámolójának megtartása, 

● A Tisztújításon induló képviselő-jelöltek bemutatkozása és programjának ismertetése, 

● A Szociális Pályázatot Bírálói Szavazáson induló jelöltek bemutatkozása és programjának 

ismertetése, 

● Egyebek. 

A VIK HK által felkért, Fórum levezető elnökének és jegyzőkönyvvezetőjének 

elfogadása 
A Hallgatói Képviselet előzetesen HK döntés megerősítésével felkérte Nagy Leventét levezető 

elnöknek, illetve Mészáros Pétert jegyzőkönyvvezetőnek. Minden jelenlévő egyetértett a levezető 

elnök és jegyzőkönyvvezető személyével. 

A HK előző éves beszámolója 
Rajtik Dóra Vivien, a HK jelenlegi elnöke összefoglalta a HK előző éves tevékenységét: 
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Először az általános tevékenységeket fogom ismertetni. A tavaszi félévben a rektorválasztással 

foglalkoztunk, Dr. Charaf Hassan lett egyetemünk rektora. Felállt az a helyzet, hogy egyszemélyben 

volt a dékán a rektor. Ősszel újabb dékánválasztás történt, ahol a dékánválasztáson Dr. Imre Sándor 

dékánjelöltet támogattuk. A Gólyatáborral kapcsolatban felmerült problémákat kezeltük az EHK-val és 

a seniorokkal közösen. Az egyetem működési modelljének megváltoztatása kapcsán fórumot 

tartottunk az EHK-val közösen, ahol a rektorral együtt az EHK elnöke prezentálta a lehetséges modellt. 

Ezen felül, a megszokott tevékenységeinkkel foglalkoztunk, megszokott táborainkat megtartottuk. 

Gazdasági területen minden rendben zajlott, az igénylések és a költségvetések sikeresen leadásra 

kerültek, megvalósultak. Költségvetésünk nagy hangsúlyt fektet a hallgatói rendezvényekre, így 

keretünk nagy részét, a korábbiakhoz képest megnövelt összeggel is erre fordítottuk. Nyári kollégiumi 

férőhelyeket is támogattunk. A Dékáni Hivatal idén is támogatta a Gólyabált és a QPA-t. 

Juttatási terület, tanulmányi ösztöndíj: tavaly tavasszal 1400 hallgató átlag 25 ezer forint 

támogatásban részesült. Elindult az őszi féléves Rendszeres Szociális Öszöndíjpályázat előkészítése 

előkészítése, 400 pályázó 1100 alkalommal lett elbírálva, 190 érvényes pályázatot született, 500 

hallgatói levelet válaszoltunk meg. A tavaszi időszak előkészítése is elindult kb. 10 bírálóval, kicsit 

több, 200 pályázóval., kb. 700 alkalommal bíráltuk el pályázatot. A tavaszi időszakban 1400 hallgató 

átlagosan 24 ezer forint tanulmányi ösztöndíjban részesült. 

A nyár során megtartottuk a kollégiumi nyílt napot, rekordszámú résztvevővel. 

A Külügyi területen 119 Erasmus+ pályázat érkezett a VIK oldaláról. Rekordszámokat sikerült 

produkálni. Folyamatosan egyezettünk a kari koordinátorral és nemzetközi dékánhelyettes asszonnyal. 

Megalakult a kari Nemzetközi Bizottság és a VIK HK International Student Committee, utóbbi 6 fővel, 

akik segítik a saját társaikat a munkacsoporton keresztül. 

Pályázati területen tavasszal 19, majd 17 millió forint került kiosztásra különböző ösztöndíjak keretein 

belül: KBME, Villanykari Közösségi Ösztöndíj, Sportösztöndíj, Hallgatók az oktatásért ösztöndíj, Utazási 

és konferencia ösztöndíj. Összesen 190 fő pályázót érint. Őszi félévben KBME, Villanykari Közösségi, 

Hallgatók az oktatásért, Utazási és konferencia ösztöndíjakat osztottuk ki, 120 fő sikeres pályázóval. 

Támogattuk a TDK-n résztvevő hallgatóinkat, a tavalyihoz képest megduplázott összeggel, 2 millió 

forinttal. 

PR területen általános tájékoztatással foglalkoztunk, a weboldalunkon, a Facebook és Instagram 

oldalunkon. Új kezdeményezés: mi történt a hónapban, egy összefoglaló, amely minden hónap elején 

publikálásra kerül. PR munkacsoport foglalkozott a közösségi média arculatunkkal. Különböző kari 
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egyetemi rendezvényeken vettünk részt: Nyílt nap, Educatio, fontos szerepet töltenek be, emellett 

tankörlátogatás, Gólyatábor, kari évnyitó, Gólyakörte. Kiemelkedő az információáramlás a Dékáni 

Hivatal, az SSSL és a Simonyi között. 

Tanulmányi terület:  az oktatási referens részt vett külső bizottsági üléseken. A területen 600 e-mail 

került megválaszolásra, elvégezték a megszokott feladataikat, véleményezték a ZH- és vizsgarendet. 

Utánpótlás: 2 újoncképzést tartottunk, tavasszal és ősszel, nagyjából 8-10 fő résztvevővel, van is 

olyan, aki el is indult a Tisztújításon. 

Nem érkezett kérdés. 

Szociális pályázat bírálónak jelentkezett hallgatók, valamint  Tisztújításon induló 

képviselő-jelöltek bemutatkozása és programjának ismertetése bemutatkozása 

N.Levente: A Tisztújításon induló képviselő-jelöltek és a Szociális Pályázatot Bírálói Szavazáson induló 

jelöltek programjának ismertetésére kerül most sor. Az egyszerűség kedvéért ezt a 2 napirendi pontot 

egyben fogjuk megtartani. Azt szeretném kérni, hogy amennyiben van rá mód, akkor a kamerátok 

bekapcsolásával mondjátok el programotokat. Aki mind a két szavazáson elindult, szeretném kérni, 

hogy jól elkülöníthető módon jelezze, hogy melyik programja melyik. 24 pályázat érkezett be, továbbá 

1 a jelölési időszakon időszakon kívül. A Szavazási Bizottság áttekintette a beérkezett adatlapokat, 

jelölőszövegeket, képeket, és 21 érvényes jelölést állapított meg. 

Bakondi Gábor 19:12-19:14 

Köszöntök mindenkit. Nem szeretném hosszúra húzni a monológomat. Már 2 éve viszem a hallgatói 

képviseletben a Kommunikációs Referensi pozíciót, előtte is azóta is aktív tagja vagyok a 

Lovagrendnek. A Lovagrendben vezetőségi tag is lettem, a 2023-as gólyahét főrendezője voltam és az 

idei gólyatábor főszervezője vagyok. Nagy sikeremnek tudom be, hogy milyen jó kapcsolatot ápolunk 

a Lovagrenndel, a Simonyival, Dékáni Hivatallal. Szeretném tudásommal segíteni a Hallgatói 

Képviseletet, a kari közösségünk jó létének érdekében. Nem indulok szociális pályázatot bírálónak. Ha 

van kérdés szívesen fogadom. 

Balogh Emőke 19:14-19:16 

Szisztok! Elsőéves mérnökinformatikus hallgató vagyok, szociális pályázatot bírálónak szeretnék 

jelentkezni. Sok mindennel foglalkoztam, foglalkozom iskolán kívül. A zenélés, az előadó-művészet és 

eseményeken a versmondás segített, hogy tudjak emberek előtt beszélni. Bátran beszélek másokkal. 

Könnyedén megtalálom a megoldásokat. Különböző sportokkal kialakult az önálló munkavégző 

képességem, jól dolgozom csapatban is, több helyen is elláttam vezetői feladatokat. Azért szeretnék 

bírálni, hogy segítsem a pályázatok gördülékeny előbírálását. 

Cövek Soma Attila 19:16-19:18 
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Másodéves BSc-s mérnökinformatikus hallgató vagyok, a HK munkájában 1 éve veszek részt. Ebben az 

elmúlt egy évben Tanulmányi munkacsoportvezetői pozíciót töltöttem be, ahol hallgatói oktatási 

problémákkal foglalkoztam és részt vettem kari oktatási bizottságokban. A Juttatási Bizottság 

munkáját is segítettem szociális pályázatot bírálóként bírálóként. Az elkövetkező évben oktatási 

referensként szeretném folytatni a munkát. Bizottsági, kari és egyetemi szinteken egyaránt képviselni 

a hallgatói érdekeket. 

Szeretnék szociális pályázat bíráló lenni, tavaly is jelentkeztem, nyáron és télen összesen 40-50 

pályázatot bíráltam el és személyes bemutatásokon is részt vettem. Itt is a tapasztalatommal 

szeretném a munkát segíteni, mert nagyon jó érzés, hogy segíteni tudok rászoruló hallgatóinknak. 

Célom, hogy minél többen tudjanak részesülni a szociális támogatásban. 

Csiszár Alex 19:19-19:19 

Távollétét előre jelezte. Jelölőszövege a vik.hk honlapon elérhető. 

Hegyes József 19:19-19:21 

Üdvözlök mindenkit. Hegyes József vagyok, másodéves villamosmérnök hallgató, 1 éve veszek részt 

aktívan a Hallgatói Képviselet munkájában, számos területen volt lehetőségem kipróbálni magamat. 

Megismerkedtem a pályázatainkkal, aktívban képviseltem hallgató társaimat a szakbizottságokban. Én 

voltam a Szociális Referens az elmúlt 1 évben, rengeteg tapasztalatot tudtam magamévá tenni. Részt 

vettem a kollégiumi vonalhúzáson és szobabeosztáson, ezzel szélesítve minazt, amit tanultam. Az 

elkövetkezőkben is szeretném folytatni a Hallgatói Képviseleti tevékenységemet, érvényre juttatni a 

hallgatói érdekeket. Referensként is szem előtt tartottam, hogy minél több embernek tudjak 

támogatást nyújtani. 

Referensként rengeteg pályázatot láthattam, több száz előbírálással a hátam mögött nagy 

tapasztalattal és rutinnal tudok a következő időszak elébe állni. Adott esetben tanácsokkal is tudok 

szolgálni a kezdő bírálók számára. 

Horváth Adrián Márk 19:21-19:27 

Sok szeretettel üdvözlök mindenkit. Engem még nem nagyon ismerhettek, nemrég kerültem a HK 

közelébe. Már középiskolás koromban is aktív tagja voltam a diákönkormányzati köröknek, már akkor 

eldöntöttem, hogy egyetemi évek alatt is szeretném ezen pályafutásomat folytatni. Tavaly tavasszal 

először jelentkeztem seniornak és elvégeztem a seniorképzést, ahol már nagyon sok tapasztalatot és 

barátot tudtam szerezni. Ismerőseimen keresztül megismertették velem a HÖK működését és már 

akkor nagyon megtetszett az egész rendszer és a közösség is, mert már akkor sok embert 

megismertem a képviseletben. Akkor eldöntöttem, hogy szeretnék elindulni. Ősszel újoncként is 

igyekeztem minél aktív tagja lenni a képviseletnek, kisebb projektekben vettem részt, főleg oktatási 

területen. Majd a képviselet tavaly ősszel megválasztott jegyzőkönyv és emlékeztetővezetőnek, 

aminek köszönhetően már akkor is rengeteg tapasztaltot gyűjtöttem össze. Idén tavasszal szerettem 

volna elmélyíteni ismereteimet, ezért beadtam a tanácskozási jogú tagság pályázatot, ezért idén 

tavasszal megszavazott tanácskozási jogú tagnak a képviselet. Igyekszem minél precízebb tagja lenni a 

képviseletnek. Feladatorientált és precíz személynek tartom magamat. Ezen kívül részt vettem az EHK 

vezetőképzőin, úgy gondolom, hogy ott is aktívan részt tudtam venni. Fő célom a képviseleten belül a 

hallgatók segítése az egyes problémák megoldásaiban és a lehető legpontosabb és legprecízebb 

segítése, illetve a HK csapatának minél jobb támogatása. 
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Jelentkeztem szociális bírálónak is. Egyetemi pályafutásom alatt több ismerősömmel és szülővel 

beszéltem, mert sokan nem tudták, hogy hogyan kell pontosan leadni a pályázatot. Akkor megtudtam, 

hogy mekkora segítség a hallgatók számára, ha megmutatják hogyan kell beadni egy pályázatot. 

Például, ha 200+ kilométerről jön fel egy hallgató, neki elég fontos a lakhatási szempont, hogy részt 

tudjanak venni az egyetemi életben és a tanulmányokban. Úgy gondolom, hogy ez egy nagyon fontos 

pályázat és szeretnék segíteni, hogy minél gördülékenyebben le tudják adni pályázatukat. 

Jekkel Patrik Balázs 19:27-19:28 

Sziasztok, Jekkel Patrik vagyok, ötödéves MSc-s villamosmérnök hallgató, már 8 féléve részt veszek a 

szociális pályázatok bírálásában. Ezalatt nagyon sok pályázatot sikerült elbírálnom, így kellő 

tapasztalattal rendelkezem ezen a területen, és itt mindig van szükség a segítségre, akár a 

hallgatóknak, akár a fiatalabb bírálóknak. Ezt a munkát szeretném folytatni. 

Kálmán Zalán 19:28-19:29 

Kálmán Zalán vagyok, 3 éve csatlakoztam a Hallgatói Képviselethez, azóta az elmúlt 2 évben alelnök 

voltam, az elmúlt 3 évben aktívan bíráltam szociális pályázatokat és idén is arra jelentkezem. Azt 

tervezem folytatni, amit eddig is csináltam és a tapasztalataimat megosztani az újabb írálóknak. 

Rajczi Barnabás 19:29-19:30 

Rajczi Barnabás vagyok, a VIK HK-ban 3 éve tagként tevékenykedem, Tisztújításon nem indultam újra, 

csak szociális pályázat bírálónak. Az elmúlt 4 évben bíráltam szociális pályázatokat, voltam a karon 

referens és az EHK-ban is. A tudásomat szeretném kamatoztatni és a friss bírálóknak és a hallgatóknak 

segíteni. Kérlek támogassatok, ha egyetértetek ezen célommal. 

Rajtik Dóra Vivien 19:30-19:32 

Rajtik Dóra vagyok, ötödéves mérnökinformatikus hallgató. Pályázati referensként tevékenykedtem, 

majd az elmúlt 2 évben elnökként. Elnöki pályázatomat nem fogom most leadni, tapasztalt 

képviselőként szeretném támogatni a képviseletet. 

Leadtam szociális bírálói pályázatomat, amit immáron 3 éve teszek, szeretném támogatni a szociális 

pályázatot leadó hallgatóinkat. 

Sali Nóra 19:32-19:34 

Engem még nem igazán ismerhettek. Sali Nóra vagyok, másodéves BSc-s infós hallgató, eddig a HK 

életében nem voltam jelen, úgy gondoltam, hogy következő évben több időm lesz, ezért meg 

szeretném pályázni a szociális pályázatok bírálását. Úgy gondolom, hogy a HK életében való 

becsatlakozáshoz ez jó lehet. Az előző években megtapasztalhattam, hogy egy szociális alapon való 

jelentkezés, mennyire hosszúkás folyamat tud lenni, jómagam is 260 kilométerre lakom, így fontosnak 

tartom a kollégiumi lakhatást. Úgy gondolom, hogy minél többen vagyunk bírálók, annál kevesebb 

terhelés ér egy főt. A gimiben és általános iskolában is aktív DÖK-ös voltam, szerintem ez kezdésnek 

egy jó feladat lenne. 

Sebők Bálint Imre 19:34-19:35 

Sebők Bálint, negyedéves mérnökinformatikus hallgató vagyok. Nagyon sok időt eltöltöttem a 

közéletben, tavaly elindultam és tevékenykedtem Kollégiumi Referensként és KHB elnökként. Úgy 

 

Budapesti Műszaki és Gazdaságtudományi Egyetem 

 

1117 Budapest, Irinyi József utca 42. 104 

Villamosmérnöki és Informatikai Kar http://vik-hk.bme.hu - hk@vik-hk.bme.hu 

Hallgatói Képviselet Tel.: 06-1-463-3657 

 



 

 

 

 

 
gondolom, hogy a kollégium egy nagyon nagy és nagyon jó terület és 1 év tapasztalattal nagyon 

hatékonyan tudnám azt a munkát folytatni, amit az előző évben elkezdtem. 

Sulc Dominika 19:36-19:37 

Elsőféléves mesterképzéses villamosmérnök szakos hallgató vagyok. Az elmúlt pár félévben szociális 

pályázatok bírálásába segítettem be. Idén is szeretnék segíteni a bírálóknak. Úgy érzem, hogy 

továbbra is bennem van az erő, hogy segítsek a hallgatóknak és a bírálóknak. Láttunk már érdekes 

helyzeteket és mindig kell a segítő kéz. Köszönöm. 

Serban Andrada Alexia 19:37-19:39 

Serban Andi vagyok, elsőéves mérnökinformatikus hallgató, eddig villamosmérnök BSc-t hallgattam. A 

szakkollégium vezetőségének tagja vagyok és a konferencia szervezőinek is. A szakkollégiumi 

pályafutásom szép lassan a végéhez közeledik. A negyedik félévben csatlakoztam a Lovagrendhez is, a 

napokban vettem át az Egyetemi Munkacsoport vezetését is. Általánosságban azon gondolkoztam, 

hogy a tapasztalatomat hogyan tudom a házban hasznosítani, de úgy gondolom, hogy 

Kommunikációs Referensként tudom ezt megtenni. Magam igyekszem rendszerezetten és 

megbízhatóan dolgozni. 

Szalay Gergő 19:39-19:41 

Szalay Gergő vagyok, harmadéves mérnökinformatikus hallgató, kb. másfél éve csatlakoztam a 

HK-hoz, először újoncként majd Pályázati Referensként. Pályázati Referensként a feladatom volt a 

pályázatok előkészítése és bírálása, részt vettem kari bizottságokban is és szociális pályázatok 

bírálásában is. Jövőben is szeretném folytatni a munkámat és segíteni hallgatótársaimat. 

Indultam a szociális bíráló posztért is. Az elmúlt 1 évben vettem részt a bírálásban, több mint 500 

pályázat elbírálását mondhatom magaménak. A Szociális Referens munkáját is igyekeztem segíteni. 

Ezzel a tapasztalattal szeretném segíteni a jövő pályázóit és bírálóit. 

Szatmáry Zoltán 19:41-19:42 

Harmadéves mérnökinformatikus hallgató vagyok, kettő éve csatlakoztam a képviselethez. Először 

nem indultam mandátumért; munkacsoporti tagként, majd tanácskozási jogú tagként léptem be a 

HK-ba, később Tanulmányi Munkacsoportvezető voltam. 1 éve elindultam mandátumért és Technikai 

felelősként tevékenykedem. Újabb problémák ütötték fel a fejüket, ezeket szeretném megoldani, új 

infrastrukturát szeretnék a HK-nak fejleszteni. 

Szeles Sándor 19:42-19:45 

Elsőéves mérnökinformatika hallgatóm vagyok. A Hallgatói Képviselet életében még új vagyok, csak 

ebben a félévben csatlakoztam. Már az első félévben szimpatikussá vált ez az egész. Megtetszett, 

hogy felelősségteljes feladatokat látunk el és hogy a hallgatókért teszünk dolgokat. Már előzetesen is 

van tapasztalatom a diákképviselettel, mivel a gimnáziumi életemben is besegítettem a diákképviselet 

és a kollégium munkájába. Többször kellett a vezetőséggel szemben megvédeni a kollégiumi társaim 

érdekeit, mint szobafőnök. Ezek mellett szimpatikus számomra ez a terület, mivel szeretem úgy 

tölteni a szabadidőmet, hogy tudom, hogy valamilyen fontos érdekes képvisel. Többnyire ezért 

szeretnék jelentkezni a mandátumért, hiszem, hogy rendelkezem azokkal a kvalitásokkal, ami ennek a 

pozíciónak a betöltéséhez szükséges. 
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Szociális pályázatot bírálónak is jelentkeztem, többnyire azért, mert megismertem az érmének a 

másik felét, hogy menyire körülményes ezeket a pályázatokat beadni és elbírálni. Szeretném a bírálók 

és a hallgatók munkáját segíteni, hogy gördülékenyeben menjen. 

Szkálosi Attila 19:45-19:46 

Szkálosi Attila vagyok, harmadéves mérnökinformatikus hallgató, két éve csatlakoztam a 

Képviselethez, főként Utánpótlás Referensként és Jegyzőkönyvvezetőként tevékenykedtem. 

Szeretném továbbra is más területen segíteni a Képviselet munkáját. 

Szociális pályázatot bírálóként minél több hallgató számára szeretném, hogy gördülékenyebb legyen a 

pályázat. 

Varga Eszter 

Távollétét előre jelezte. Jelölőszövege a vik.hk honlapon elérhető. 

Vas József László 19:46-19:48 

Vas József László vagyok, negyedéves villamosmérnök hallgató. Már a tavalyi Tisztújításon is indultam, 

akkor póttag és tanácskozási jogú tag voltam, majd a végére mandátumos. Szerintem sokat fejlődtem 

és jobban el tudom majd látni a feladatot, mint előtte. Az Impulzus főszerkesztője is vagyok, 

bizonyára sokan ismertek a házon belül, mert a közéletben is aktívan tevékenykedem. Vízilabdázok 10 

éve, így tudok higgadtan dolgozni. 

Azért szeretnék szociális bírálónak indulni, hogy tehermentesítsem a többi bírálót. Minél többen 

vagyunk, annál hamarabb tudunk elbírálni és segíteni hallgatótársainknak. 

Vashegyi András 19:48-19:51 

Elsőéves mérnökinformatikus hallgató vagyok. Az egyetem előtt is sokat hallottam a kari életről és a 

Hallgatói Képviseletről, több irányból és felsőbbévestől hallva, megtetszett a munkája. Ősszel 

jelentkeztem az újoncképzésre, megismerhettem hogyan áll össze a rendszer, igyekeztem minél több 

ülésen részt venni, hogy közelebb kerüljek a HK munkásságához. Elsősorban a Képviseleten belül a 

gazdasági terület vonz, ezzel kapcsolatban már érdeklődtem a terület iránt, betekintettem egy-két 

költségvetés elkészítésébe, igénylések elkészítésébe. Fontosnak tartom, hogy képviseljük a hallgatók 

érdekeit felelősen és következetesen. Az lenne a célom, hogy a legjobb tudásom szerint segítsem a 

képviselet munkáját, hogy a hallgatói élet fenntartsa színvonalát és továbbfejlesszük a jelenlegi 

rendszert. Még sok tapasztalattal nem rendelkezem, de közelről megismerve a rendszert, próbálom 

magam beleásni annak működésébe. 

N. Levente: A napirendi pontot lezártnak tekintem. 

Egyebek 
N. Levente: A fórumhoz nem érkezett be előzetesen egyebek napirendi pont. A fórumot lezártnak 

tekintem. 

Az ülést Nagy Levente 19:54-kor berekesztette, letöltötte a részvételi ívet. 

 

2025. 03. 19. 

 

Budapesti Műszaki és Gazdaságtudományi Egyetem 

 

1117 Budapest, Irinyi József utca 42. 104 

Villamosmérnöki és Informatikai Kar http://vik-hk.bme.hu - hk@vik-hk.bme.hu 

Hallgatói Képviselet Tel.: 06-1-463-3657 

 


	Hallgatói Fórum 
	Megjelentek 
	Kimentést kért 
	Jegyzőkönyv 
	A VIK HK által felkért, Fórum levezető elnökének és jegyzőkönyvvezetőjének elfogadása 
	A HK előző éves beszámolója 
	Szociális pályázat bírálónak jelentkezett hallgatók, valamint  Tisztújításon induló képviselő-jelöltek bemutatkozása és programjának ismertetése bemutatkozása 
	Egyebek 


